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Nieuwsbrief	Gemeentebelangen	Pijnacker-
Nootdorp/	September	2019

Na	het	reces
In	september	2019	was	het	reces	van	de
gemeenteraad	voorbij	en	is	de	fractie	van
Gemeentebelangen	weer	met	een	frisse	start
begonnen.	In	deze	nieuwsbrief	vindt	u	het
nieuws	op	hoofdlijnen	en	het	standpunt	van
onze	fractie.

Agenda
Raadsvergaderingen:
Beeldvormend	3	oktober	2019
Oordeelsvormend	10	oktober	2019
Besluitvormend	17	oktober	2019
Beeldvormend	31	oktober	2019
Fractievergaderingen:
30	september,	7	oktober,	14	oktober	en
28	oktober	in	het	Bestuurscentrum.

Cultuurnota
De	fractie	van	Gemeentebelangen	heeft
tijdens	de	behandeling	van	de
cultuurnota	het	College	gevraagd	om	een
app	voor	een	culturele	fietsroute	te
ontwikkelen.
Gemeentebelangen	denkt	dat	via	een
fietsapp	de	mooie	plekjes	binnen	de
gemeente	beter	belicht	kunnen	worden.
Fractielid	Bianca	van	Petegem:	”De
bedoeling	is	een	app	te	ontwikkelen	die	de
monumenten	via	een	fietsroute	met	elkaar
verbindt.	Via	de	app	kunnen	fietsers	dan
informatie	lezen	over	het	monument	of
eventueel	een	kunstwerk.	Op	die	manier
kunnen	bezoekers	van	onze	gemeente	of
onze	eigen	inwoners	elke	dag	iets	lezen
over	deze	historische	plekken	binnen	de
gemeente.	Onze	monumenten	zullen
daardoor	meer	gaan	leven	en	mensen	zijn
tegelijkertijd	in	beweging.”
Het	college	was	positief	over	het	idee	van
Gemeentebelangen	om	een	fiets-	of
wandelapp	te	ontwikkelen	om	onze
monumenten	via	een	fietsroute	met	elkaar	te
verbinden.	Op	deze	wijze	kunnen	we	onze
monumenten	en	kunstwerken	op	een
permanente	manier	promoten	en	niet	alleen
op	de	Open	Monumentendag.	De
cultuurnota	is	aangenomen.
	
	
	
	
	
	
	

Beheerplan	buitensport
Op	de	agenda	stond	de	vaststelling	van	het
beheerplan	Sportvelden	2020-2023.	Het
gaat	hier	in	hoofdzaak	om	groot	onderhoud
en	renovatie	buitensport	en	de	gevolgen
hiervan	te	verwerken	in	de	najaarsnota	2019
en	de	begroting	2020.	Fractielid	Bernard
Minderhoud	gaf	aan	dat	Gemeentebelangen
de	voorstellen	zal	steunen,	maar	wil	niet	dat
er	kosten	worden	afgewimpeld	op	de
sportverenigingen.

Evaluatie	starterslening
Bij	de	evaluatie	van	de	starterslening	werd
gevraagd	om	het	beleid	ongewijzigd	voort	te
zetten.	Tevens	werd	verzocht	om	een	nieuw
krediet	van	€	500.000,--	beschikbaar	te
stellen	voor	de	startersleningen.	Fractielid
Bianca	van	Petegem	gaf	aan	dat
Gemeentebelangen	geen	voorstander	is	van
de	starterslening.	Ook	zouden
energiebesparende	maatregelen	er	onder
vallen	en	dat	lijkt	ons	niet	de	bedoeling	van
de	subsidie.	Tijdens	stemming	in	de	raad
van	26	september	bleek	dat	de
stemverhouding	15-15	was	en	komt	dit
onderwerp	volgende	maand	terug	in	de
raad.

Gebiedsvisie	de	Scheg
De	vraag	van	het	College	was	om	de
gebiedsvisie	vast	te	stellen.	Het	ging	hier
onder	andere	om	het	faciliteren	van	de
nieuwbouwontwikkeling	tussen	de
Vlielandseweg	en	de	Randstadrail.	Fractielid
Carla	Bok	vroeg	zich	af	of	350	woningen	niet
wat	teveel	van	het	goede	was,	te	meer	daar
er	bij	de	woningen	ook	voldoende
parkeerruimte	moet	zijn.	De	ontsluiting	van
de	wijk	is	hier	ook	niet	goed	op	afgestemd.
Gemeentebelangen	heeft	als	enige	fractie
tegen	dit	voorstel	gestemd.

Participatieplan	energietransitie
Naast	de	realisatie	van	het	energietransitieplan		is	een	voorstel	opgenomen
voor	een	overall	campagne	om	de	energietransitie	te	activeren.	Het
participatieplan	is	volgens	het	college	een	eerste	stap	om	te	komen	tot	een
gemeentebreed	energietransitieplan.	Fractielid	Bernard	Minderhoud	geeft
aan	dat	de	fractie	moeite	heeft	met	dit	plan.	Het	is	volgens	hem	een
inventarisatieplan	en	geen	participatieplan.	Men	gaat	naar	de	inwoners	met
het	verzoek	om	mee	te	doen	en	er	is	nog	te	weinig	bekend.	Er	is	een	keuze
gemaakt	voor	de	wijk	's-Gravenhout,	een	wijk	waar	geen	grootschalige
warmtevoorziening	mogelijk	is.	Bernard	vraagt	het	college	het	plan	terug	te
nemen	en	concreter	te	maken.	Dit	is	niet	gebeurd	en	Gemeentebelangen
heeft	tegen	dit	voorstel	gestemd.	Overigens	werd	het	voorstel	aangenomen.

	

Duurzaamheidsleningen	en	info	van
college	aan	raad
Dit	onderwerp	was	door	Gemeentebelangen	op	de	agenda	gezet	voor	de
oordeelsvormende	vergadering	van	19	september.	In	het	kort	komt	het	er	op
neer	dat	het	college	een	besluit	heeft	genomen	over	dit	onderwerp	terwijl
onze	fractie	van	mening	was	dat	het	college	hiertoe	niet	bevoegd	was.
Daarom	heeft	onze	fractie	juridisch	advies	ingewonnen	en	kregen	wij	een
uitgebreid	rapport	dat	er	op	neerkwam	dat	het	college	inderdaad	niet	de
bevoegdheid	had	tot	het	besluit	wat	het	genomen	heeft.	Onze	fractie	heeft
het	college	gevraagd	dit	besluit	terug	te	draaien.	Kortom,	onze	fractie	was
van	mening	dat	het	college	de	raad	niet	serieus	neemt.	Uit	de	discussie	in
de	raad	bleek	dat	Eerlijk	Alternatief	het	met	ons	eens	was	en	dat	een	aantal
andere	partijen	het	juridisch	advies	in	twijfel	trok	onder	het	motto:	"Vijf
juristen	vijf	meningen	en	een	jurist	is	geen	rechter."		Het	college	is	nog
steeds	van	mening	dat	zij	wel	bevoegd	waren,	maar	dat	het	genomen	besluit
er	niet	fraai	uitzag	en	voor	meerdere	uitleg	vatbaar	was.	Daarom	hebben	zij
dit	besluit	ingetrokken.	Op	26	september	heeft	Gemeentebelangen	een
motie	van	treurnis	ingediend	tegen	het	college	omdat	zij	geen	openheid
gaven	en	dat	dit	niet	in	het	belang	van	onze	inwoners	was.	Dir	leidde	tot
hevige	verontwaardiging	van	de	overige	fracties.	Gemeentebelangen	had
zijn	doel	bereikt	met	de	aandacht	die	het	onderwerp	kreeg	en	trok	de	motie
in.

	

Paraplubestemmingsplan
Naar	aanleiding	van	een	inspraakreactie	wil	het	college	een	nieuwe
afwijkingsregeling	van	de	hoofdregel	invoeren	voor	het	huisvesten	van	onder
meer	arbeidsmigranten	en	studenten.	Volgens	een	uitspraak	van	de	Raad
van	State	mag	er	slechts	één	huishouden	in	een	woning	wonen.
Onze	fractie	vraagt	zich	af	of	een	paraplubestemmingsplan	de	juiste	plek	is
om	dit	te	regelen.	Burgemeester	en	wethouders	kunnen	straks	een
omgevingsvergunning	verlenen	voor	het	huisvesten	van	een	persoon	of
groep	van	personen	in	een	woning,	waarbij	geen	sprake	is	van	continuïteit	in
de	samenstelling	en	onderlinge	verbondenheid,	mits	parkeren	op	eigen
terrein	plaatsvindt,	tenzij	aangetoond	is	dat	in	de	nabijheid	reeds	voldoende
parkeergelegenheid	aanwezig	is
Alvorens	er	een	ontheffing	wordt	verleend,	moet	eerst	een	splitsings-	en/of
onttrekkingsvergunning	als	bedoeld	in	de	geldende	Huisvestingsverordening
van	de	gemeente	Pijnacker-Nootdorp	verleend	te	zijn.	Dat	betekent	dus	dat
er	twee	vergunningen	moeten	worden	verleend,	klopt	onze	aanname?
Welke	kosten	zijn	hier	aan	verbonden?
Voor	hinder	en	overlast,	die	door	splitsing	ervaren	kan	worden	in	de
omgeving	wordt	verwezen	naar	handhaving	van	openbare	orde.		Dat	lijkt	ons
te	kort	door	de	bocht.
Immers	als	woningen	in	woonwijken	worden	gekocht	en	worden	gesplitst
geeft	dat	vaak	veel	overlast	en	hinder	in	de	buurt.
Gemeentebelangen	zou	graag	zien	dat	er	meer	tijd	genomen	wordt	om	eea
te	doordenken	om	te	komen	tot	een	bredere	set	van	criteria	om	het
woonplezier	in	onze	wijken	niet	in	gevaar	te	brengen.
Splitsen	moet	kunnen,	maar	moet	zorgvuldig	worden	gekaderd.	Het	voorstel
werd	op	26	september	aangenomen.
	
	

	

Afplakken	sponsoren	op	reclameborden
In	het	zomerreces	hoorden	wij	tot	onze	schrik	dat	de	gemeente	organisatoren
van	de	Nootdorpse	Kermisweek	had	gemaand	de	namen	van	de	lokale
sponsoren	af	te	plakken	op	reclameborden.	Als	reden	hiervoor	gaf	de	gemeente
aan	dat	het	vermelden	van	die	namen	in	strijd	zou	zijn	met	de	Beleidsnota
voorwerpen	in	de	openbare	ruimte	PN	2018-2022.	Later	kregen	de
organisatoren	van	de	Pijnackerse	Wielerronde	hetzelfde	bericht.
De	fractie	van	Gemeentebelangen	heeft	hierover	schriftelijke	vragen	gesteld,
evenals	de	fractie	van	de	VVD.	De	antwoorden	op	deze	vragen	hebben	geleid
tot	het	verzoek	om	het	onderwerp	te	bespreken.
Gemeentebelangen	vindt	dat	sociaal	culturele	evenementen	het	hart	vormen
van	onze	dorpen.	Deze	vergroten	de	samenhang	en	saamhorigheid	onder	onze
inwoners.	Wij	zijn	er	trots	op	dat	lokale	ondernemers	bereid	zijn	deze
evenementen	te	sponsoren.	Sterker	nog:	zonder	deze	sponsoring	zouden	deze
evenementen	niet	kunnen	voort	bestaan.	Tot	en	met	2018	was	het	goed	gebruik
dat	de	namen	van	deze	lokale	sponsoren	op	aankondigingsborden	bij
evenementen	werden	vermeld.
Juist	daarom	is	het	opmerkelijk	dat	dit	nu	ineens,	in	2019,	niet	meer	mag.	Als
reden	geeft	het	college	op	dat	het	vermelden	van	sponsoren	niet	mag	volgens
de	nieuwe	beleidsnota	uit	2018	en	ook	niet	volgens	het	contract	met	de	reclame
exploitant	voor	buitenreclame.
Los	van	de	juridische	kant	van	deze	zaak,	vindt	onze	fractie	het	geen	goede
zaak	dat	het	college	beleidsregels	opstelt	om	aan	te	sluiten	bij	een	contract	met
een	exploitant.	Het	college	zou	hierbij	een	participatietraject	moet	volgen	en
overleg	moet	voeren	met	de	betrokkenen	en	de	raad.	Immers,	het	voortbestaan
van	deze	evenementen,	die	de	saamhorigheid	en	de	spankracht	binnen	de
gemeente	vergroten,	is	afhankelijk	van	sponsoring	door	de	lokale	ondernemers.
En	die	evenementen,	die	willen	we	toch	allemaal	behouden?
We	hopen	op	een	toezegging	van	het	college	om	nader	te	gaan	onderzoeken	of
er	mogelijkheden	zijn	via	aanpassing	contract,	apv	of	beleidsnota	om	dit	voor
2020	alvast	beter	te	gaan	regelen,	in	het	belang	van	ons	dorp!	Wij	wijzen	het
college	er	nog	op	dat	er	meer	gemeenten	zijn	die	een	contract	hebben	met
deze	exploitant	en	die	een	dergelijke	beperking	voor	sponsoren	niet	hebben.
Tijdens	de	raadsvergadering	van	26	september	heeft	de	burgemeester	toezegd
met	partijen	in	gesprek	te	gaan	en	te	bekijken	of	de	regeling	moet	worden
aangepast.	
	

	

	

Colofon
De	nieuwsbrief		verschijnt	maandelijks	na	de
besluitvormende	vergadering	in	de	Raad.
Eindredactie:	Kees	Jongh,
e-mail:	k.jongh@gbpn.nl
Nadere	info:	www.gbpn.nl

Doe	mee!
Als	vrijwilliger

Als	lid
Als	donateur

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	nieuwsbrief@gbpn.nl	toe	aan	uw	adresboek.

https://www.facebook.com/gemeentebelangen?utm_source=Laposta&utm_campaign=Nieuwsbrief+september+2019&utm_medium=email
https://www.facebook.com/gemeentebelangen?utm_source=Laposta&utm_campaign=Nieuwsbrief+september+2019&utm_medium=email
http://www.twitter.com/GB_PN?utm_source=Laposta&utm_campaign=Nieuwsbrief+september+2019&utm_medium=email
http://www.twitter.com/GB_PN?utm_source=Laposta&utm_campaign=Nieuwsbrief+september+2019&utm_medium=email
http://www.gbpn.nl/?utm_source=Laposta&utm_campaign=Nieuwsbrief+september+2019&utm_medium=email
http://www.gbpn.nl/?utm_source=Laposta&utm_campaign=Nieuwsbrief+september+2019&utm_medium=email
https://gemeentebelangen-pijnacker-nootdorp.email-provider.nl/web/nnwjnjjy5g/kof862x0xy
http://www.gbpn.nl/?utm_source=Laposta&utm_campaign=Nieuwsbrief+september+2019&utm_medium=email
mailto:info@gbpn.nl
http://gbpn.nl/wp-content/uploads/2014/09/Aanmeldingsformulier-GBPN.pdf?utm_source=Laposta&utm_campaign=Nieuwsbrief+september+2019&utm_medium=email
mailto:%7B%7Bemail%7D%7D
https://gemeentebelangen-pijnacker-nootdorp.email-provider.nl/unsubscribe/nnwjnjjy5g/kof862x0xy
https://gemeentebelangen-pijnacker-nootdorp.email-provider.nl/memberforms/edit/standalone/request/?a=nnwjnjjy5g&l=__________&m=__________
mailto:nieuwsbrief@gbpn.nl
https://laposta.email-provider.nl/marketing/?utm_source=campagne&utm_campaign=footer-dand&utm_medium=email&_Mid=4169&ref=a-nnwjnjjy5g-kof862x0xy

